
 

 
 
 
 
 
 

 

 

  

 

 

MARIESTAD 

 

Orgnr 866001-0813 

Styrelsemöte  Protokoll  

   

Datum och tid 20240129 

Plats  Nygatan 17 

Närvarande  Hans-Bertil Fransson 

  Göran Bjursten 

Ewa Colliander 

  John-Gunnar Nilsson  

  Anne-Catrine Persson 

  Ann-Brith Gustafsson  

  Birgitta Ribbstedt 

  Gunilla Ekeroth 

  Bengt Johansson 

Valberedning Göran Norberg klockan 11:00 -12:00 

Valberedning Axel Sandahl    klockan 11:00 – 12:00  

 

 § 1. Mötets öppnande 

Mötet öppnades av ordföranden Hans-Bertil Fransson. 

 

§ 2. Föredragningslista 

Den föreslagna föredragningslistan godkändes. 

 

§ 3. Protokoll 

Tisdagen den 16 januari träffades styrelsen för att påbörja översynen av 

styrelsens arbetsuppgifter. Inget protokoll skrevs vid det mötet. 

 

§ 4. Ekonomi  

Ann-Brith Gustafsson redogjorde för föreningens ekonomi och rapporterade att 

den är god. 

 

§ 5. Årsmöteshandlingar 2024 

Handlingarna till årsmötet gicks igenom, godkändes och skrevs under av 

styrelsen. 



 

 
 
 
 
 
 

§ 6. Rapporter 

 -Hans-Bertil Fransson rapporterade att han deltagit i ett möte om 

Hemtjänstindex i Skövde den 24 januari.  

 

-Ewa Colliander rapporterades att årsavgiften till SPF höjs till 260 kronor år 

2025. Det beror på att SPF centralt har aviserat en höjning.  

 

§ 7. Inbjudningar 

Inga inbjudningar att rapportera. 

 

§ 8. Medlemsfrågor 

-Ewa Colliander rapporterade att föreningen består idag av 839 

medlemmar.Styrelsen bestämde att inga medlemskort skall tryckas upp till 

medlemmarna utan enbart till den/dem som behöver. 

 

§ 9. Hemsida-sociala medier 

 Inget särskilt att rapportera. 

 

§ 10. Tydliggörande av arbetsuppgifter inom styrelsen-fortsatt diskussion 

-Göran Bjursten fick i uppdrag att arbeta fram underlag dels för styrelsens 

uppdrag, dels för föredragningslistan utformning för årsmöten. 

-Styrelsen beslutade att arbetet med ovanstående två punkter ska ske utanför det 

ordinarie styrelsearbetet. 

 

§ 11.  Inkommen post 

Tackkort har kommit från Mildred Stenqvist anhöriga som tackar för 

kondoleansen i samband med moderns bortgång. 

 

§ 12. KPR 

-Ewa Colliander tar upp frågan om Hemtjänstindex för 2023 på AU den 7 

februari.  

- Hans- Bertil Fransson har skrivit ett underlag för att skickas till 

kommunrepresentanterna i kommunala pensionärsrådet i Mariestad. Kontakt ska 

tas med de övriga pensionärsorganisationerna i kommunen och höra om de 

tillsammans kan stå bakom skrivelsen i dess nuvarande form eller om den 

behöver ändras något. 

 

 

 



 

 
 
 
 
 
 

§ 13.  Övriga frågor 

-Hans-Bertil rapporterade att Studieförbundet Vuxenskolan gör interna 

förändringar. 

-Styrelsen besöktes av delar av valberedningen som rapporterade att samtliga 

valbara platser är tillsatta. 

-John-Gunnar Nilsson rapporterade att nya studiebesök är planerade under 

våren. 

 

§ 14. Nästa möte 

Måndagen den 26 februari. Birgitta Ribbstedt ansvarar för kaffet.  

  

§ 15. Avslutning 

Hans-Bertil Fransson avslutade mötet och tackade Anne-Catrine för kaffe och 

gott kaffebröd. 

 

 Vid protokollet:  Justeras: 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 Birgitta Ribbstedt  Hans-Bertil Fransson   

 Sekreterare   Ordförande 


